



LA MUNICIPALITÉ DU CANTON DE HEMMINGFORD
THE MUNICIPALITY OF THE TOWNSHIP OF HEMMINGFORD

AVIS PUBLIC
PROMULGATION RÈGLEMENT
NO. 326

**ADOPTION DU RÈGLEMENT NO. 326 DÉCRÉTANT UN MODE DE TARIFICATION POUR
LE FINANCEMENT DES DÉPENSES RELATIVES AUX TRAVAUX DE NETTOYAGE DE LA
BRANCHE 9 DE LA DÉCHARGE D**

Aux personnes intéressées par les règlements de zonage de la municipalité.

AVIS PUBLIC est donné de ce qui suit :

Lors d'une séance tenue le 1er février 2021, le conseil de la Municipalité a adopté le règlement qui suit :

Résumé no.326 :

la Municipalité régionale de comté des Jardins-de-Napierville a imposé à la Municipalité du Canton de Hemmingford, sous forme de quote-part, un compte payable pour des travaux de nettoyage du cours d'eau de la branche 9 de la décharge D, le compte payable à la MRC des Jardins-de-Napierville est de 19 956,38\$ et que ce montant sera réparti par la municipalité locale aux contribuables dans le bassin du cours d'eau au prorata de la superficie contributive.

Ce règlement peut être consulté au bureau municipal, situé au 505, rue Frontière, local 3, à Hemmingford.

To those concerned by the municipal zoning by-law.

PUBLIC NOTICE is given of the following:

**ADOPTION OF BY-LAW NO. 326 DECREERING A METHOD OF CHARGING FOR THE
FINANCING OF EXPENSES RELATED TO THE CLEANING UP OF THE
BRANCH 9 OF THE WASTE DISPOSAL PLANT.**

To persons interested in the municipality's zoning by-laws.

PUBLIC NOTICE is given of the following :

At a meeting held on February 1, 2021, the Council of the Municipality adopted the following by-law:

Summary By-Law no.326:

The Regional County Municipality of Jardins-de-Napierville has imposed on the Municipality of the Township of Hemmingford, in the form of a share, an account payable for clean-up work on the watercourse of Branch 9 of D dump, the account payable to the MRC des Jardins-de-Napierville is \$19,956.38 and that this amount will be distributed by the local municipality to the ratepayers in the watercourse basin in proportion to the contributive area.

This By-law may be consulted at the municipal office located at 505, Frontier Street, local 3, in Hemmingford.

Donné à Hemmingford, ce 3 février 2021 / Given in Hemmingford, this February 3rd 2021

Sylvie Dubuc
Directrice générale et Secrétaire-trésorière

505 rue Frontière, Local 3 Hemmingford, QC J0L 1H0

☎ (450) 247-2050 ☎ (450) 247-3283

canton.township@hemmingford.ca

www.hemmingford.ca